
Zápis ze schůze výboru středočeské krajské organizace č. 822 

 
Datum konání:  27.1.2024 
Místo konání: Sekretariát ČKS - Praha 
 

Přítomni: Černá Michaela, Fryč Jiří, Chaloupková Libuše, Kopa Jaroslav st., Kadlečková Blanka, Labuta 

Jiří, Petrus Jiří (přítomen on-line), Suchý Jaroslav, Světlíková Jana, Chramostová Miroslava, Kašpar 

Ladislav 

Omluveni: Kopa Jaroslav ml., Lodinský Petr, Matoušek Martin, Vyhnal Jaroslav  

Neomluveni: Melichar Miroslav  

Hosté: Novotná Kateřina 

Program schůze: 

1) Informace k finančnímu stavu středočeské organizace  

2) Informace o stavu figurantů 

3) Informace o stavu kladečů 

4) Informace o stavu rozhodčích 

5) Informace z oblasti mládeže  

6) Plán krajské ligy na rok 2024 

7) Zhodnocení a příprava seminářů 

8) Příprava krajské konference 

9) Různé 

 

Jiří Labuta přivítal přítomné účastníky schůze a seznámil je s programem schůze. S navrženým 

programem všichni účastníci souhlasili. 

 
1)  Informace k finančnímu stavu středočeské organizace  

Jana Světlíková seznámila přítomné se stavem finančních prostředků středočeské organizace. 

K včerejšímu dni 26.1.2024 je stav pokladny 5.929,- Kč a stav bankovního účtu KB je 26.788,46 Kč. Stav 

bankovních účtů Moneta Money Bank jsou na běžném účtu 1.000,- (0,- Kč disponibilní zůstatek), na 

spořícím účtu je 51.679,69 Kč a na termínovaném vkladu je 550.000,- Kč. Tento termínovaný vklad 

bude ukončen 17.6.2024, takže nový výbor ho bude mít krátce po svém zvolení k dispozici. 

 

Rovněž byl předložen a upraven plán rozpočtu pro rok 2024. Ten byl jednohlasně schválen v níže 

uvedených částkách: 

 

Nákladové položky 

CACT 7 000 Kč 

Příprava figurantů, kladečů a podpora rozhodčích 10 000 Kč 

Soustředění mládeže + MR mládeže 50 000 Kč 

Organizační náklady 6 000 Kč 

Krajská liga 17 000 Kč 



Podpora krajských závodů 15 000 Kč 

Školení a semináře dospělých 5 000 Kč 

Školení a semináře mládeže 12 000 Kč 

Uspořádání středočeské krajské konference 50 000 Kč 

Celkem 172 000 Kč 

 

Příjmové položky 

Dotace z ČKS za členskou základnu 150 000 Kč 

Zisky na spořících a termínovaných účtech 25 000 Kč 

Celkem 175 000 Kč 

 

Z výše vedených položek je patrné, že rozpočet je příjmový v částce 3.000 Kč. 

 
2) Informace o stavu figurantů 

V letošním roce jsou prozatím plánovány zkoušky v ZKO Zásmuky. Akce bude opět výběrová pro 

vyslání figurantů na zkoušky ČKS pro nové figuranty 1. třídy a svazové. Termín bude ihned zaslán 

figurantům, kterým končí prolongace a do jednotlivých organizací, jakmile bude dohodnutý termín 

mezi školiteli. Rovněž bude informace i na webu ČKS, středočeské organizace a Facebooku středočeské 

organizace. 

Stav figurantů ve středočeské oblasti ke dni schůze je: 5 svazových figurantů, 22 figurantů 1. třídy 

a 28 figurantů 2. třídy. Seznamy jsou na webu středočeské kynologie jsou zaktualizovány. 

 

3) Informace o stavu kladečů  

V letošním roce plánováno přezkoušení krajských kladečů a to 24.2.2024. Pořadatelská ZKO bude 

doplněna a bude rozesláno do ZKO a informace budou zveřejněny opět na webech StC a ČKS a 

Facebooku StC. Lektory budou Martin Matoušek a Jiří Labuta. 

Stav kladečů ve středočeské oblasti ke dni schůze je 3 svazový kladeči (z toho 3 do 2023) a 

23 kladečů 1. třídy. V roce 2023 končí skončila platnost 11-ti kladečům 1. třídy. Zde je předpoklad 

prolongace nyní v únoru.  

 

4) Informace o stavu rozhodčích 

Ve středočeské oblasti aktuálně máme 8 rozhodčích 1. třídy, kdy vypadl Karel Nedvěd, který přešel 
do ZKO ústeckého kraje a koncem roku mě o tom sám informoval, dále pak 4 rozhodčí 1. třídy nad 70 
let, z nichž jen jeden smí posuzovat (nový Jiří Pružina). Ostatní nemohli posuzovat již v roce 2023 z 
důvodu neúčasti na školení rozhodčích a 5 rozhodčích 2 třídy, z nichž 1 nemůže posuzovat z důvodu 
neúčasti na školení rozhodčích.  

Jiří Labuta informoval, že osobně dojel v prosinci 2023 poděkovat p. Jiřímu Pružinovi za jeho 
dlouholeté roky ve funkci rozhodčího 1. třídy a předal mu jako poděkování dárkovou krabici. 

 
5) Informace z oblasti mládeže 

Jiří Petrus, který po celou dobu jednání byl přítomen on-line informoval přítomné o plánovaných 

akcích pro mládežníky v roce 2024. Budou to:  



25. 2. 2024 výcvikový den ZKO Zásmuky 
23. 3. 2024 stopařský den ZKO Dobříš 
20. 4. 2024 poslušnosti s Terezou Vajnerovou ZKO Zlonice (odsouhlaseno proplacení cestovních 
nákladů a lektorného) 
8. 5. 2024 výcvikový den s Kateřinou Novotnou ZKO Králův Dvůr–Levín (fotbalové hřiště Vykáň) 
11. - 17. 8. 2024 Soustředění v ZKO Dobříš 

 Jiří Petrus rovněž informoval o proběhlém semináři v ZKO Dobříš s Jany Böhmem. Tato akce 

byla velmi kladně hodnocena. 

 Dále j. Petrus upozornil na rostoucí ceny oblečení pro mistrovství republiky. Nově je třeba 

počítat s částkou kolem 2.500,- Kč. S touto ostatní členové jednohlasně souhlasí. Vzhledem 

k vysokému počtu aktivních mládežníků (cca. 20-25) by v případě přeplnění kapacity na soustředění 

dostali přednost aktivní mládežníci, kteří po celý rok se účastní akcí. Rovněž doporučil očkování proti 

psincovému kašli.   

 Dalším důležitým bodem dnešního programu jsou návrhy na nového vedoucího mládeže. 

Z minulé schůze vzešla jako kandidát Vlasta Rychtrová. Ta však po informaci, co vedení mládeže obnáší 

již o funkci zájem nemá. O vedení mládeže dále projevila zájem Kateřina Novotná, která je zde 

přítomná. Nikdo z přítomných proti zájmu Kateřiny Novotné neměl námitek. Ta prozatím povede 

mládež společně s Jiřím Petrusem. 

 

6) Krajská liga pro rok 2024 

Na schůzi byly navrženy propozice pro krajskou ligu 2024. Podmínky zůstávají stejné jako v roce 

2023. Prozatím jsou v plánu závody: 

27.4.  Vlašim 

4.-5.5. Rožmitál pod Třemšínem 

1.6. Komárov 

22.6. Jabkenice 

7.9. Sedlčany 

21.9. Nové Strašecí 

5.10. Svojetín 

26.10. Pyšely 

   

 

7) Zhodnocení a příprava seminářů 

V pátek 5.1.2024 proběhl seminář Novoroční Motivation s Jany Böhmem. Akce se zúčastnil plný 
počet mládežníků a to 36, z toho 19 ze středočeského kraje. Akce se rovněž zúčastnil šéfredaktor 
časopisu Psí sporty p. Jakub Štýbr. Akce byla velmi kladně hodnocena. Mládežníci obdrželi na památku 
čepice a Jakub Štýbr věnoval všem mládežníkům předplatné časopisu Psí sporty.  

Pro podzim 2023 byl naplánován seminář s Martinem Matouškem. Představa zaměření by byla 
obecná pro nejširší členskou základnu a instruktory (základy stop, poslušnost, základy obran). Tento 
bude z důvodu časového vytížení přesunut na jaro 2024. Na návrh ZKO Lety o uspořádání semináře pro 
instruktory se závěrečným testem, ale zejména s potvrzením v členském průkazu o absolvování tohoto 
semináře bude spojen s tímto seminářem. Test však bude dobrovolný a předběžně se bude týkat 
znalosti ZŘ a teorie výcviku. Okruhy budou dopředu zveřejněny. 



  

8) Příprava konference 

 Jiří Labuta a Jaroslav Suchý přinesly návrhy na konání krajské konference. Jednalo se o 
restauraci v Lánech a Obecní dům v Nymburce. Po zvážení podmínek, cen jídla a parkovací možnosti se 
většina členů výboru přiklonila ke konání v Obecním domě v Nymburce. Termín byl vybrán 25.5.2024 
a začátek konání od 9:00. Tento začátek byl s ohledem na předpoklad, pokud by schůze nebyla 
usnášeníschopná a muselo se 30  minut čekat. Jiří Labuta zajistí s Nymburským kulturním centrem 
rezervaci a s p. Lukášem Formánkem (společnost FALDO, která má v pronájmu občerstvení) konkrétní 
možnosti cateringu. 
 Jako řídící schůze bude po dohodě krajským výborem navržena JUDr. Jana Burleová – 
předsedkyně ZKO Přelíc - U medvěda. Sama bude delegátem na konferenci. Zároveň, jakmile bude 
známo kolik delegátů se zúčastní, bude z některých členů krajského výboru sestaven pracovní výbor 
pro přípravu konference. 

Jiří Labuta zajistí rovněž pozvání hostů a bude průběžně od cca. poloviny února zveřejňovat 
seznamy ZKO, které nedodali podklady. 
  

9) Různé 

Nebyl podán žádný dotaz ani příspěvek 

 

 

Zapsal: Jiří Labuta 

 

Termín příští schůze: Po ukončení konference 25.5.2024 v Nymburce 


